
 

Loppa kommune 
 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Levekårsutvalget 
Møtested: Kommunestyresalen/teams 
Dato: 02.06.2020 
Tid: 11:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Turid Irene Grønbech MEDL U 
Ann Heggeskog Johansen LEDER AP 
Kim Gøran Pedersen MEDL AP 
Torill Myreng Martinsen MEDL H 
Stina Beathe L. Pedersen MEDL SV 
Hanne Mari Nyheim NESTL U 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Mari Nyheim 
Hege Martinsen Krøyseth 

NESTL 
MEDL 

U 
H/SP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Arve Berntzen  Ann Johansen AP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Frank Bækken 
Kirsti Pedersen  
Liv Karlsen 
Kenneth Johannessen 
Camilla Hansen 
Madeleine Viken 
 

Administrasjonssjefen 
Omsorg og helsesjef 
Oppvekst og kultursjef 
Driftssjef 
Økonomisjef 
Utvalgssekretær 

  



Saksnr Innhold Lukket 

PS 5/20 Tildeling til allment kulturformål 2020  
PS 6/20 Tilskudd idrettsformål 2020  
PS 7/20 Årsmelding for RSK Vest-Finnmark 2019  
PS 8/20 Oppretting av arbeidsgruppe ihht nytt kompetansesenter i 

Øksfjord 
 

PS 9/20 Kommunens kontaktperson i Finnmark friluftsråd og i 
nettverket "Frisk i friluft i Finnmark" 

 

PS 10/20 Regnskapsrapportering 1. tertial 2020  
PS 11/20 Referatsaker  
RS 3/20 Orientering fra avdelingene 

 
 

 

Merknad til møteinnkalling: 
 
Torill Martinsen (H): Etterspurt hvor møtet skulle være, fikk oppgitt at dette kom til å være på 
Teams. 
 
Turid Grønbech (U): Ønsker at møtet skal være på ettermiddagen 
 
Ann Johansen (AP): Levekårsutvalget vil bli avholdt på ettermiddagen når koronasituasjonen er 
ferdig. 
 
 
Merknad til saksliste: 
 
Administrasjonen ber om at PS 12/20 Endring av vedtekter for SFO i Loppa kommune blir tatt 
opp på møtet. 
 
 
  



PS 5/20 Tildeling til allment kulturformål 2020 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.06.2020     

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
 
Levekårsutvalget tildeler følgende tilskudd til allment kulturformål: 
Nr Lag/forening Søknad om: Forslag 

tildeling: 
Tildeling: 

1. Øksfjord sanitetsforening 20. 000,- 15.000,-  
2. Øksfjord og omegn 

pensjonistforening 
20.000,-   5.000,-  

3.  Liv i Loppa 25.000,- 15.000,-  
4.  Bergsfjord Jeger og Fisk 50.000,- 15.000,-  
 Sum 115.000,- 50.000,-  
 
 
Enstemmig vedtatt. 
 

Behandling i Levekårsutvalget- 02.06.2020     
Ann Johansen (AP) ønsker å få vurdert sin habilitet. 
 
Enstemmig vurdert inhabil. 
 
Kim Gøran Pedersen (AP) overtar som møteleder og Arve Berntzen (AP) tiltrer møtet. 
 
 
PS 6/20 Tilskudd idrettsformål 2020 

Vedtak i Levekårsutvalget – 02.06.2020 
 
Levekårsutvalget tildeler følgende tilskudd til idrettslag: 
 
BUIL fikk kr 5.867,- 
ØIL fikk kr 27.699,- 
ØAK fikk kr 16.434,- 
 
På grunn av koronasituasjonen har vi valgt å ta med søknad fra BUIL etter frist. 

Behandling i Levekårsutvalget – 02.06.2020      
 
 
Det skal tildeles kr. 50.000,- til idrettsformål for 2019. Midlene tildeles etter kriterier vedtatt i 
Levekårsutvalget 02.03.15. Det er Loppa idrettsråd som gir innstilling til tildeling av tilskuddet. 
 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Levekårsutvalget tildeler følgende tilskudd til idrettsformål: 



Nr. Idrettslag Søknad om: Forslag 
tildeling: 

Tildeling: 

1. ØIL 27.699,-   
2.  BUIL 5.867,-   
 ØAK 16.434,-   
Sum  50.000,-   
 
 
PS 7/20 Årsmelding for RSK Vest-Finnmark 2019 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.06.2020     
Loppa kommunestyre tar årsmelding for RSK Vest-Finnmark 2019 til orientering. 
 
 

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Loppa kommunestyre tar årsmelding for RSK Vest-Finnmark 2019 til orientering. 
 
PS 8/20 Oppretting av arbeidsgruppe ihht nytt kompetansesenter i 
Øksfjord 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.06.2020     
 
 
Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Loppa kommunestyre vedtar å opprette en arbeidsgruppe til og videre utvikle arkitektens visjon 
av kompetansesenteret.  
 
Arbeidsgruppen består av: 
Ordfører som byggherre/leder arbeidsgruppen 
Aktive politikere med ansvarsområde/interessefelt idrett/skole 
Representant fra idretten  
Etatsleder oppvekst og kultur med ledere innen barnehage og skole 
Barnas representant 
Leder ungdomsrådet 
Leder levekårutvalget 
 
Arbeidsgruppens oppgaver: 
 

 Å dokumentere behovet for kompetansesenteret. Særlig er det viktig å redegjøre for 
kartlegging av det behov barn og ungdom har. 

 Utarbeidelse av foreløpig romprogram/utforming i samarbeid med arkitekt og 
medbrukere. 

 Utarbeide kostnads og finansieringsanalyse. 
 Foreta driftsanalyser og anslag over driftskostnader/inntjening. 



 Utarbeide risiko og sårbarsanalyse over hele kostnads bilde når total Enterprise er på 
plass 

 Vurdere miljøavtrykk ved bygging og bruk av bygget 
 Løpende orientere kommunestyre, og aktuelle brukere om utviklingen av prosjektet. 

 
Enstemmig vedtatt. 
 
 

Behandling i Levekårsutvalget- 02.06.2020  

Ann Johansen (AP): Har det blitt satt noe tak på hvor mange som skal være med i 
arbeidsgruppe? 

Administrasjonssjefen: Det må kommunestyre avgjøre.    
 
Stina Pedersen (SV): Har lyst til å foreslå Cato Kristiansen til en del av arbeidsgruppe. 
 
Ann Johansen (AP): Tenker at kommunestyret må komme med navn. 
 
Kim Pedersen (AP): Er atleten med på dette? 
 
Administrasjonssjefen:  
 
 
PS 9/20 Kommunens kontaktperson i Finnmark friluftsråd og i 
nettverket "Frisk i friluft i Finnmark" 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.06.2020 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Viser til friluftsrådet innstilling til vedtak (vedlegg 1), og foreslår med bakgrunn i det følgende: 

1. Loppa kommunestyre er positivt til at Finnmark Friluftsråd ønsker å bidra til god helse 
for befolkningen i Finnmark. Dette ved å tilrettelegge for at flere kan ta del i friluftsliv, 
naturopplevelser og utendørs fysisk aktivitet.  

2. Loppa kommunestyre ber administrasjonssjefen utpeke kontakt- person til nettverket 
«Frisk i Friluft i Finnmark».  

3. Loppa kommunestyre ber administrasjonssjefen avklare muligheten for å etablere en 
felles intern arbeidsgruppe for friluftsliv, fysisk aktivitet og folkehelse. Gruppa skal 
også̊ bidra til at kommunen oppnår maksimalt gjennom sitt medlemskap i Finnmark 
Friluftsråd.  

4. Loppa kommunestyre tar utfordringen fra Finnmark Friluftsråd om å arbeide for minst 
10 % oppslutning i Perletur 2020. Dette med utgangspunkt i kommunens innbyggertall.  

I forhold til punkt 2 foreslår Levekårsutvalget Cathrine Jensen som kontaktperson opp mot 
Finnmark friluftsråd. 
 
Enstemmig vedtatt. 



 

Behandling i Levekårsutvalget- 02.06.2020  

Torill Martinsen (H) vurdert inhabil i å vedta representant for Finnmark friluftsråd.   
 
 
PS 10/20 Regnskapsrapportering 1. tertial 2020 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.06.2020     
 
Regnskaps- og finansrapporten for 1. tertial tas til orientering. 
 
 

Behandling i Levekårsutvalget- 02.06.2020     
 
Administrasjonen orienterer om regnskapsrapportering 1. tertial 2020.  
 
 

Regnskaps- og finansrapport for 1. tertial 2020. 
På grunn av prosjekt Loppaskolen og Kompetanse for kvalitet er lønn og sosiale utgifter høyere 
enn ønsket. Dette kan gi utslag i et merforbruk på lønn ved årets slutt. Dette vet vi mer om når 
vikarmidler for Kompetanse for kvalitet blir overført til Loppa kommune. 
 
Vakante stillinger og sykefravær har resultert i høyt vikarbruk og overtid innenfor pleie og 
omsorg.  Dette gjelder først og fremst ulike kompetansestillinger.  For å imøtekomme lovkravet 
om døgnbemannet tilstedeværende sykepleiertjeneste i sykehjem og hjemmetjenesten har vi 
hatt behov for vikarer. Bemanningen har vært redusert der det har vært mulig vurdert opp mot 
inngåtte arbeidsavtaler og forsvarlig tjenesteyting. 
Rekruttering er en av de største utfordringene. Dette gjelder særskilt sykepleierstillinger, men 
også annet personell. 

 
Trafikklys: Totale utgifter 

Utgifter % Trafikklys 
Lønn og sosiale utgifter 38 %  

Kjøp av varer og tjenester 47 %  
Kjøp av tjenester 31 %  

overføringer 42 %  
Finansutgifter 12 %  
Sum utgifter 37 %  

 
 

Trafikklys: Totale inntekter 
Inntekter % Trafikklys 

Salgs og leieinntekter 35 %  
Refusjoner 32 %  



Overføringer 37 %  
Finansinntekter 7 %  
Sum inntekter 34 %  

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Regnskaps- og finansrapporten for 1. tertial tas til orientering. 
 
PS 11/20 Referatsaker 
 
PS 12/20 Endring av vedtekter for SFO i Loppa kommune 
 

Vedtak i Levekårsutvalget - 02.06.2020     
 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Loppa kommunestyre vedtar de fremlagte endringene i vedtekter for Sfo i kommunen, 
gjeldende fra oppstart skoleår 2020/2021: 
Vedtaket innebærer følgende endringer: 
 
§ 4. Opptak av barn 
4.1.  Søknadsfrist og opptak 
Legges til i siste avsnitt: 
Det forutsettes at minst 5 elever har takket ja til tilbud om sfo utover skoleruta før igangsetting 
av det.  
 
Antall plasser i sfo: 
Høgtun sfo 
 

Inntil 30 
plasser 

 Skoleåret, før og etter skoletid 
 

   Barnehageåret 
 
§ 5. Betaling for opphold 
Legges til: 
 
Det kan velges mellom 2 plasser; plass etter skoleåret eller barnehageåret. For barnehageåret 
betales det for 11 måneder, da barnet skal avvikle 4 ukers ferie.  For plass etter skoleåret 
betales det for 10 måneder.  
 
§ 6. Åpningstider 
Legges til: 
Barn som har plass etter barnehageåret må avvikle 4 ukers ferie i løpet av juli måned. Dersom 
ingen har behov for plass i romjul og påskeuke er sfo stengt. Leder avgjør åpningstiden dersom 
noen har behov for dette. 
 
Tas bort: 
Tilbud for barn som trenger dette i skoleferier organiseres i barnehagen, dette ved bruk av 
eksisterende arbeidskraft. 



 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
RS 3/20 Orientering fra avdelingene 
 
Administrasjonen (oppvekst og kultur):  

 Høst 2020: 2 elever i Bergsfjord og 4 elever i Sandland.  
 Har hatt møte med de ansatte i Bergsfjord.  
 3 stillingsutlysninger i barnehage – startet tilsettingsprosessen.  
 Biblioteksjef –stilling er lyst ut for andre gang.  
 Voksenopplæring: hjemmeundervisning.  
 Barnevern: Ny vikar 18.mai og konsulent.  
 Økt vikarbruk under koronasituasjonen.  

 
Diskusjon rundt stillingsutlysninger. 
 
Stina Pedersen (SV): Ønsker orientering fra personalkonsulenten. 
 
Catherine Jensen: Informerer om utdanning/stilling innen folkehelsekoordinator. 
 
Administrasjonen (helse og omsorg): 

 Vinterhagen. I gang med planlegging 
 Ferieavvikling, har behov for vikar fra byrå 
 Stillinger som er utlyst 

o Avdelingsleder  
o Ergoterapeut  
o Helsefagarbeidere 
o Sykepleierstilling 

 Institusjon overbelegg – har venteliste/ fra Alta kommune. 
 Nerstranda omsorgsbolig – venteliste søknader 
 Ingen venteliste til sykepleier og praktisk bistand 
 Trygghetsalarm tildeles fortløpende 
 Helsesykepleier tilbake i med redusert stillingsprosent. 

 
Administrasjonssjefen: Orienterer om legesituasjonen. Må få på plass ny kommuneoverlege 1 
september. Utekontor Sandland: Situasjonen endret seg - vi må vurdere situasjonen igjen.  
 
Stina Pedersen (SV): Hva er status i henhold til psykolog-stilling?  
 
Administrasjonssjefen: Vi ønsker å ansatte en person 1-2 ganger i uken i Loppa, i samarbeid 
med Alta. Dette er en lovpålagtstilling. Siste utvei blir videoløsning.  
 
Stina Pedersen (SV): Kommer Vera Meyer tilabake? 
 
Administrasjonssjefen: Hun er etter planen tilbake i slutten i juni måned. Hun ønsker å bidra 
med å få tak i ny kommuneoverlege. 




